
Latvijas Tautas sporta asociācijas 

 

VALDES SĒDE Nr.3 

 

Latvijas Tautas sporta asociācijas birojā 

Uzvaras bulvāris 10, Rīgā, LV-1048 

2024. gada 26. septembrī 

Sākums plkst. 15:00 
 

Sēdi vada:   LTSA Valdes priekšsēdētājs   A.Katkēvičs 

Piedalās:   Valdes locekļi    A.Katkēvičs, G.Gorbatenkova, 

E.Eglāja, J.Naglis, R.Mežeckis, 

M.Pužuls, A.Bērziņš, A.Dišlers  

Nepiedalās       V.Aunītis  

Protokolē:   Projektu vadītāja    A.Marčenko 

Valde ir lemttiesīga.  

DARBA KĀRTĪBA 

1. Sēdes atklāšana. Darba kārtības apstiprināšana.                     

                                                                                               A.Katkēvičs 

2. Iepriekšējās Valdes sēdes protokola apstiprināšana.              

                                                                                                     A.Katkēvičs 

3. Par CSIT konkursu par iespēju organizēt WSG-2027.                                                        

                                                                                               G.Gorbatenkova 

4. Par Pasaules Čempionātu nūjošanā Somijā 13.-15. septembrī Lahtī, Somijā. 

                                                                                               G.Gorbatenkova  

5. Par LTSA pludmales kausu Ķer un servē bumbu Vecāķos, Rīgā. 

             G.Gorbatenkova 

6. Par situāciju Latvijā un  Čempionāta organizēšanu un pārcelšanu. 

                                                                         G.Gorbatenkova 

      7.   Par jaunu biedru uzņemšanu LTSA. 

             G.Gorbatenkova 

     8. Par starptautiskajiem pasākumiem: 

           CSIT Pasaules Strādājošo un amatieru sporta spēles WSG-2025 Loutraki, Grieķija 2025. 

gada 3.-8. jūnijā; ECSG-2025 Eiropas kompāniju sporta spēles Kalvijā, Maljorkā, Spānijā  

ECSG-2025 2025. gada 25.-29. jūnijā. 

             A.Marčenko 

     9. Par pasākuma “Skrējiens dažādībai” pārcelšanu. 

                G.Gorbatenkova 

     10. Par izmaiņām “Mamanet spēlētāju licencēšanas nolikumā” 

              G.Gorbatenkova  

     11. Dažādi.  



 

1. Sēdes atklāšana. Darba kārtības apstiprināšana. 

A.Katkēvičs atklāj valdes sēdi un piedāvā iepazīties ar darba kārtību un, ja nav iebildumu, 

apstiprināt to. 

Valde nolēma: 

1.1. Apstiprināt Latvijas Tautas sporta asociācijas 2024. gada 26. septembra sēdes darba 

kārtību vienbalsīgi. 

2. Iepriekšējā Valdes sēdes protokola apstiprināšana (Nr. 2 no 2024. gada 27. jūnija). 
A.Katkēvičs piedāvā izskatīt protokolu Nr. 2 no 2024. gada 27. jūnija.  

Valde nolēma: 

2.1. Apstiprināt Latvijas Tautas sporta asociācijas 2024. gada 27. jūnija valdes sēdes 

protokolu. 

3. Par CSIT konkursu par iespēju organizēt WSG-2027. 

G.Gorbatenkova ziņo, ka LTSA bija ideja pieteikties iespējai rīkot CSIT Pasaules Strādājošo un 

amatieru sporta spēles 2027. gadā. Galina Gorbatenkova sazinājās ar CSIT prezidentu Bruno 

Molea, viņš viennozīmīgi atbildēja pozitīvi, ka CSIT gaidīs pieteikumu no mums. A.Katkēvičam 

un G.Gorbatenkovai bija tikšanās ar Dinu Vīksnu, kura informēja, ka jābūt atzinumam no 

Nacionālas sporta padomes, ka viņi atbalsta šo pasākumu, sniedzot dokumentus Rīgas domei par 

atbalstu šim pasākumam, jāsniedz detalizēta pasākuma tāme. G.Gorbatenkova informē, ka, 

sazinoties ar IZM Sporta departamentu ar precizējumu jautājumā par Nacionālās sporta padomes 

piekrišanu tāda pasākuma rīkošanai Latvijā, tautas sporta pasākumam nav nepieciešams, jo 

Nacionālā sporta padome izskata pieteikumus Pasaules un Eiropas profesionāla sporta 

pasākumiem.  

G.Gorbatenkova iepazinās ar esošām viesnīcām Rīgā, un secinājums ir, ka ir liela problēma ar 

trīszvaigžņu viesnīcām – kategorijā, kas ir vispieprasītāka CSIT spēļu  dalībniekiem, daļa no 

viesnīcām pēc Covid neatjaunoja darbību, piem. viesnīca Karavella pārbūvēta par dzīvojamo 

māju. Daļā no viesnīcām izmitināti bēgļu no ukrainas. Esošas četrzvaigžnu viesnīcas ir padārgas 

šādam pasākumam. Kā arī var būt problēmas ar sporta bāzēm dažiem sporta veidiem. Vēl viens 

iemesls, ka, sniedzot pieteikumu spēļu organizēšanai, vienlaikus jāiemaksā  8 tūkstoši EUR. Ja 

pretendents nesaņems tiesības organizēt spēlēs, tas saņems 6800 EUR atpakaļ. 

G.Gorbatenkova uzskata, ka, izvērtējot visu iepriekšminēto, nesniegsim šobrīd pieteikumu 2027. 

gadam, mierīgi visu izvērtēsim un 2025. gadā pretendēt uz spēļu organizēšanu 2029. gadu. 

Valde nolēma: 

3.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

4.  Par Pasaules Čempionātu nūjošanā Somijā 13.-15. septembrī Lahtī, Somijā 

G.Gorbatenkova ziņo, ka no 13. līdz 15. septembrim Lahtī, Somijā notika Pasaules Čempionāts 

nūjošanā, bet pirms tā - INWA Konvencija 11.-12. septembrī. Čempionātā piedalījās vairāk nekā 

400 dalībnieki no 23 valstīm (no dažādām Eiropas valstīm, Korejas, Japānas un Lielbritānijas).  

No Latvijas piedalījās 21 nūjotājs un viņa pati kā tiesnese. Dalībnieki sedza dalību šajā pasākumā 

no personīgiem līdzekļiem. Viesnīca bija 15 minūšu attālumā (kājām) no pasākuma norises 

vietas. G.Gorbatenkova ziņo, ka kopvērtējumā Latvijas komanda ierindojās 3. vietā, priekšā bija 

tikai lielākas valstis - Polija un Somija. 5 km distancē izcīnītas 4 medaļas (viena zelta, divas 

sudraba, viena bronzas), 10 km distancē 3 zelta un viena bronzas medaļa, 21 km distancē 4 zelta, 



1 sudraba, 2 bronzas). Sudraba medaļas arī ieguva sieviešu un vīriešu komandas no Latvijas (5 

km x 4). G.Gorbatenkova uzskata, ka šis ir lielisks rezultāts, neskatoties uz to, ka trase nebija 

viegla. G.Gorbatenkova informē, ka nākamajā gadā Eiropas čempionāts atkal ieplānots Somijā, 

Lahtī.  

Valde nolēma: 

4.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

5. Par LTSA pludmales kausu Ķer un servē bumbu Vecāķos, Rīgā. 

G.Gorbatenkova ziņo, ka 17. augustā Vecāķos, Rīgā notika LTSA Pludmales kauss Ķer un servē 

bumbu. Piedalījās 24 komandas un vairāk nekā 200 spēlētājas no visas Latvijas. Spēles 

norisinājās piecos laukumos. G.Gorbatenkova piebilst, ka komandām ļoti patīk šī norises vieta. 

Šoreiz izspēles sistēma bija veidota tā, lai komandām būtu iespēja paspēlēt vairāk.                    

Valde nolēma: 

5.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

6. Par Ķer un servē bumbu situāciju Latvijā un  Čempionāta organizēšanu un pārcelšanu. 

Kā jau tika minēts iepriekšējās valdes sēdēs, LTSA iestājās International Catch’n serve ball 

federation un aktīvi piedalās starptautiskajos projektos sadarbībā ar šo organizāciju. Starptautiskā 

federācija veica izmaiņas marta mēnesī Ķer un servē bumbu spēles noteikumos, kuri ir pārtulkoti 

latviešu valodā un visiem pieejami. Bet spēlētājiem un treneriem ir daudz jautājumu. Sakarā ar to, 

plānots organizēt 16. novembrī semināru tiesnešiem, treneriem un spēlētajiem, kuru uzaicinājām 

vadīt Tatjanu Gerber, speciālisti no Vācijas, kura jau bija Rīgā marta mēnesī un novadīja divu 

dienu semināru MamanetEU projekta ietvaros, par kuru saņēmām ļoti labas atsauksmes no 

dalībniekiem. 

G.Gorbatenkova ziņo, ka čempionāts notiks Rimi Olimpiskajā centrā Rīgā. Plānojam, ka 

čempionātā varētu piedalīties ap 40 komandām. G.Gorbatenkova iepazīstina klātesošos ar 

Latvijas Čempionāta Ķer un servē bumbu nolikumu. A.Katkēvičs jautā, vai klātesošajiem ir 

jautājumi. Jautājumu nav, nolikums apstiprināts vienbalsīgi. 

 Vienā vietā sarīkot čempionātu gandrīz nav iespējas, jau labu laiku notiek pārrunas ar Rimi 

Olimpisko centru (čempionats bija ieplānots 7. decembrī). Izskatās, ka 7. decembrī tomēr 

Olimpiskais centrs nevarēs iedot mums visas nepieciešamas telpas, bet viņi piedāvāja 22. 

decembri, tad mēs varēsim uzlikt vismaz 6 laukumus, kas arī nav pietiekoši. Iesācējiem 

sameklēsim vietu (piem. skolas zāli) Rimi Olimpiskā centra tuvumā. A.Katkēvičs jautā, kāda 

palīdzība nepieciešama no valdes locekļu puses. G.Gorbatenkova atbild, ka liels lūgums valdes 

locekļiem būtu nākt talkā, lai organizētu šo pasākumu atbilstošā līmenī. Vajadzēs atvest 

pārvietojamus laukumus, piegādāt ūdeni, uzlikt laukumus u.c.. 

G.Gorbatenkova piebilst, ka augusta beigās bija tikšanās ar trīs ķer un servē bumbu spēlētājām,  

kuras interesējās par federācijas dibināšanu, uz ko G.Gorbatenkova atbildēja, ka federācija 

nodibināta, un dokumenti iesniegti reģistrācijai uzņēmumu reģistrā, nedaudz jāpagaida, nākamā 

gada pavasarī organizēsim kopsapulci un ievēlēsim valdi. Uz jautājumu, vai viņas ir gatavas 

strādāt federācijā bez atalgojuma, tika saņemts atteikums. 

 

Valde nolēma: 

6.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

6.2. Apstiprināt Latvijas Čempionāta Ķer un servē bumbu nolikumu.  



6.3. LTSA valdes locekļiem ņemt aktīvu dalību čempionāta organizēšanā. 

 

7. Par jaunu biedru uzņemšanu LTSA. 

G.Gorbatenkova ziņo, ka pieteikumu iestāties LTSA iesniedza biedrība “Sporta un fiziskās 

attīstības klubs” no Daugavpils. G.Gorbatenkova skaidro, ka biedrības darbības joma ir veicināt 

jauniešu un pieaugušo iesaistīšanos volejbolā un Ķer un servē bumbu, piedaloties dažāda līmeņa 

sporta pasākumos un sacensībās, popularizēt dažādus sporta veidus iedzīvotāju vidū, veicinot 

vēlmi būt fiziski aktīviem un dzīvot veselīgu dzīvesveidu. A.Katkēvičs jautā, vai sapulces 

dalībniekiem ir jautājumi vai iebildumi par jauna biedra uzņemšanu. Jautājumu nav. Lēmums par 

jauna biedra uzņemšanu LTSA pieņemts vienbalsīgi.   

Valde nolēma: 

7.1. Uzņemt par biedru biedrību “Sporta un fiziskās attīstības klubs”. 

7.2. LTSA biroja darbiniekiem informēt organizāciju “Sporta un fiziskās attīstības klubs”, 

ka viņi ir uzņemti par biedriem. 

 

8. Par starptautiskajiem pasākumiem. 

A.Marčenko informē, ka 2025. gadā ieplānoti 2 lielie starptautiskie pasākumi: CSIT Pasaules 

Strādājošo un amatieru sporta spēles WSG-2025 Loutraki, Grieķija 2025. gada 3.-8. jūnijā; 

ECSG-2025 Eiropas kompāniju sporta spēles Kalvijā, Maljorkā, Spānijā ECSG-2025 2025. gada 

25.-29. jūnijā. Tuvākajā laikā abas organizācijas atvērs reģistrāciju un mēs tuvākajās dienās 

nosūtīsim pārtulkoto informāciju un piedāvājumu pieteikties abiem pasākumiem, jo jau ir interese 

par abiem pasākumiem no ķer un servē bumbu spēlētājām no vairākām komandām, no pludmales 

volejbola spēlētājiem, kuras iepriekšējos gados piedalījās šajos pasākumos. ECSG-2025 

programmā catchball tiks iekļauts pirmo reizi.   

Valde nolēma: 

8.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

9. Par pasākuma “Skrējiens dažādībai” pārcelšanu. 

G.Gorbatenkova informē, ka pasākums “Skrējiens dažādībai” tiks pārcelts uz 19. oktobri. 

Sākotnēji bija plānots, ka pasākums norisināsies Lucavsalā 21. septembri, bet tur vēl turpinājās 

ceļa remonti un tuvākie datumi oktobrī nebija pieejami. Pasākums tika pārcelts uz citu vietu – 

Mežaparku, uz 19. oktobri.  

Valde nolēma: 

9.1. Pieņemt zināšanai G.Gorbatenkovas sniegto informāciju. 

10. Par izmaiņām “Mamanet spēlētāju licencēšanas nolikumā”. 

G.Gorbatenkova skaidro, ka iepriekš spēlētājas bija licencētas kā mamanet spēlētājas. Līdz ar 

pāreju no “mamanet” uz “ķer un servē bumbu”, ir jāveic izmaiņas arī spēlētāju licencēšanas 

nolikumā. G.Gorbatenkova piedāvā klātesošajiem iepazīties ar izmaiņām spēlētāju licencēšanas 

nolikumā un apstiprināt tās. Izmaiņas apstiprinātas vienbalsīgi. 

 

 



Valde nolēma: 

10.1. Apstiprināt izmaiņas “Mamanet spēlētāju licencēšanas nolikumā ” (tupmāk “Ķer un 

servē bumbu spēlētāju licencēšanas nolikumā”. 

 

11. Dažādi. 

A.Katkēvičs jautā, vai ir vēl kādi jautājumi.  

Jautājumu nav. A.Katkēvičs pasludina sapulci par slēgtu. Sēde slēgta plkst. 17:30 

Sēdi vadīja:                                                                                          A.Katkēvičs 

Protokolēja:                                                                                          A.Marčenko 


